
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2024-08-15 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Tomas Lidberg 

Per Axelsson  

 

  

1. Extra årsmöte är planerat och utannonserat till den 27/8 kl 19:00 på 

Bronäsvallen. 

 

För att bereda plats i styrelsen för vår tilltänkte kassör Richard Brolin 

kontaktar Henrik E Victor som inte varit delaktig i styrelsearbetet de senaste 

åren.   

 

Vi föreslår även att ge styrelsen i uppdrag att utse ytterligare två medlemmar 

i valberedningen. 

Info 

 

 

Henrik E 

 

 

 

Info 

2. Som kioskansvarig och inköpare av kioskvaror utses Monica Johansson. Per 

och Henrik Å ansvarar för överlämning och instruktion. Henrik E ordnar med 

ett bankkort. 

Info 

3. Henrik E har tillsammans med Richard Brolin förberett Richards intåg som 

kassör med banken. Så snart Richard är invald kommer han kunna komma 

igång med våra bankärenden. 

Info 

4. Frågan om registrering av ungdomar inom STN diskuterades. Enligt 

mailkonversation med representant från STN-styrelse framgår att de punkter 

i STN-stadgarna som reglerar registreringen inte följs. 

 

STN-styrelsen begär att moderföreningarna ska hantera frågan och detta 

föreslår vi att ett styrgruppsmöte hålls så snart som möjligt. Troligtvis när 

säsongen närmar sig sitt slut. 

 

Tack vare att registreringen inte gjorts enligt stadgarna har NHBK behövt 

lägga in om ytterligare övergångar med kostnader om 500kr/spelare för  

6 spelare. Styrelsen beslutar att inte strida för dessa kostnader för att vårda 

relationen med våra systerföreningar. 

 

Tack vare detta strul med registreringar har B-laget omregistrerats av 

förbundet som ett gemensamt B-lag med Saleby IF. Styrelsen beslutar att 

fortsätta ta hela kostnaderna för B-laget. 

Info 

 

 

 

 



 

 

5. Vi behöver lista aktiviteter som genomförs i föreningen för att i nästa steg 

kunna bättre beskriva hur vi ska fördela ansvar inom organisationen. 

 

Henrik Å ansvarar för att lista aktiviteter han brukar genomföra. 

 

Henrik E sammanställer styrelsens aktiviteter så att dessa kan tillföras till 

listan. 

 

 

 

Henrik Å 

 

Henrik E 

6. Tomas tar över pantningen av PET och burkar och har fått en nyckel till 

Bronäsvallen för att kunna hantera detta. 

Tomas 

7. Henrik E informerar om läget kring medlemsavgifterna. Det är dags att 

påminna våra aktiva om betalning samt att se över hur vi kan förbättra 

hanteringen av våra stödmedlemmar. 

 

Vi behöver få in mailadresser till alla våra medlemmar (även 

stödmedlemmar) för fakturering och medlemsregistrering. 

 

 

 

 

Henrik E 

8. Henrik E gör ansökan om LOK-stöd för våren. Registreringen av aktiviteter ser 

ut att ligga i fas. 

Info 

9. Nästa möte blir det extra årsmötet den 27/8. Info 

 


